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Kongres ICCF v naravnem okolju

  

O 24-urnem potovanju na prizorišče kongresa lahko zanimivosti preberete v forumu . Letošnji
kongres ICCF bo  po marsikaterem kriteriju nekaj posebnega. Je eden redkih, ki se bo odvijal
na južni celini. Udeležba ni ravno najbolj številčna, vendar so vse močnejše države v dopisnem
šahu zastopane z vsaj enim članom delegacije. Najprej se malo pozabavajmo z uradnim
plakatom na fotografiji. Opazite kaj posebnega? Takoj, ko sem to posebnost opazil, je nastala
tudi fotografija, ki bo morda celo unikat, kajti plakat je že odšel v »popravilo«.
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Hotelsko kongresni center se nahaja kakšnih 25 km severno od Pretorije, v čudovitem
naravnem okolju ob reki Pienaars. Ves kompleks je s tem okoljem nekako zlit in vse je
neskončno mirno, daleč od kakršnega koli mestnega ali turističnega vrveža. Hotelske sobe so
posejane med pomladno zelenimi in cvetočimi drevesi. Veliko stavb je prekritih s slamo in
človek bi za trenutek pomislil, da se je znašel v našem Prekmurju. Ko se človek sprehaja po
naselju, je vse izredno tiho, tako da pride do izraza petje ptic, ki jih je tukaj neverjetno veliko. Od
najmanjših, ki smo jih vajeni pri nas do velikosti nekakšnih letečih rac. Seveda to niso race, toda
to je že področje za biologe.

      

Edini večji problem so tiste manjše leteče živali, ki znajo tudi neprijetno pikati. V mislih imam
seveda komarje, ki se občasno zbirajo v cele roje. Toda moj spray kar dobro deluje. Druga
učinkovita metoda, ki sem jo izvedel tukaj je, da v sobi nažgeš klimo na 18 ali manj stopinj in
nobenega komarja ne bo niti na spregled. Vreme je precej spremenljivo, od 15+ stopinj v
nočnem času in okrog 30 podnevi. Pogoste so kratkotrajne nevihte, odkar sem tukaj, so bile že
tri.

      

  

Pogled na mojo hotelsko sobo

  

Hrana je odlična in tudi za moje brezmesne navade je dobro preskrbljeno. Veliko je zelenjave,
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rib in okusnih slaščic. V sobi imamo kuhalnik, kjer si lahko pripravimo kavo ali čaj, ali pa vodo
enostavno prekuhamo in že je dobra za pitje. Voda izpod pipe je sicer nekoliko motna, vendar
so mi pojasnili, da je to zaradi tega, ker je v njej ogromno železa.

  

Približno polovica delegatov je že na prizorišču, tako da sem se že uspel z večino pogovoriti in
tudi nekaj zanimivih novic je že padlo. Predlog generalnega sekretarja o ukinitvi izrednega
dopusta nima ravno velike podpore in pa sestava ene od konkurenčnih ekip za olimpijado mi je
tudi že poznana. Nocoj se kongres neuradno začne (welcome party), jutri zjutraj pa uradna
otvoritev, podelitev medalj za tretje mesto na ekipnem EU in srebrnega krožnika ter potem cel
dan kongresne dejavnosti.

  

Reka Pienaars

  

Lep pozdrav v domovino, kjer imate baje zimo. Ah pa kaj bi to, sredi pomladi že ne bom
razmišljal o zimi in snegu. Grem raje ptičke poslušat.
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{jcomments on}
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